
 

 
 
  
 
 
 

Skolebestyrelsesmøde 10. januar 2023 kl. 17.00 – 19.30 på 
Tisvilde-afd. 
Deltagere Lise Bjerregaard, Peter Cordes, Rasmus Sørensen, Andreas Hjalte Buchhave Jensen, 

Christina Sabroe, Rikke Hassett, Tina Jensen, Lisbet Erck, 1. suppleant Cristina Poblador, 

Klara (elevrådet), Emilie (Elevrådet), Carl Emil (elevrådet) og Lars Rasmussen 

Referent Peter Cordes 

Fraværende Ingen. 

 

Punkt Dagsorden og referat 
1  

Godkendelse af dagsorden, (Herunder punkter til 
eventuelt) 

 

Ref Godkendt. 

2 Godkendelse af referat fra 29. november 2022 

Ref Godkendt. 

3 Nyt fra: 
 
Formand/forældre: Intet nyt. 
 

Elevrådet: Intet nyt. 
 
Medarbejdere:  

 
 
FO: ledelsen er konstitueret til der ansættes ny leder af FOérne.  
 
Ledelsen:  

- Forventer høring vedr. SP – organisation 

- Ansættelse af sekretær pr. 1. februar 2023 

Ref Formand/forældre: Intet nyt. 
 
Elevrådet: Intet nyt. 
 
Medarbejdere: Fokusudvalg efter trivselsmåling er etableret mhp. arbejde med 

resultaterne. 
Stor tilfredshed med opsætning af skabe på Vejby til diverse materialer. 
På Tisvilde er man i gang med at lave et “skramlotek”, hvor diverse materiale til 
undervisningsbrug kan opbevares. 
Ift. praktisk-musiske fag er der et ønske om opgradering af time-ressourcer. 
 
Ledelsen: FO-ledelsen er kommet under skolens ledelse for nuværende. 

Den manglende ledelse i FO/Børnehus skal besættes, men evt. med 
omstrukturering af ledelseskonstruktionen. 
Der er ansat ny skolesekretær, som starter 01.02.23 med 2 måneders overlap 
med nuværende sekretær. 
 
SP-området kommer i politisk udvalg 31.01.23. Høringsoplæg kan formentlig 
forventes umiddelbart efter d. 31.01.23, med ret kort svarfrist. 

 
Kort orientering om implementering af den nye skolebuskørsel (ny leverandør 
efter udlicitering). Der har været betydelige problemer. Det virker til, at det er på 
vej på plads. 
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Der har været terminsprøve på 8. og 9. årgang, både afprøvet skriftlige og 

mundtlige prøver, det har været positivt. 
 
 

4 Status på elevrådets arbejde med elevernes trivselsundersøgelse 
 
Forløb: 

1. Kontaktlærerne til elevrådet deler og drøfter rapporterne 
 

2. Ledelsen udarbejder oplæg til skolebestyrelsen 
 

3. Elevrådsrepræsentanterne (der sidder i skolebestyrelsen) fremlægger 
sammen med ledelsen trivselsmålingen for skolebestyrelsen 

 
4. Skolebestyrelsen kommer med input/anbefalinger til skolen (på 

skoleniveau). 
 

5. Ledelsen afholder klassekonferencer, hvor trivselsmålingen indgår 

som en del af datagrundlaget. Der aftales konkret indsatser på 
klasseniveau (Januar/Februar)  

 
6. Som illustration er vedhæftet ledelsens præsentation til 

skolebestyrelsen i november. 
 

Bilag, Rapporter og sammenskrivning 
 
Ved elevrådet og ledelsen 

Ref Repræsentanter fra elevrådet fremlægger hovedpunkter fra arbejder med 
trivselsundersøgelse. 
Udvalgte punkter: 

En del har troet, at undersøgelse ikke var anonym. Vigtigt at understrege ved 
fremtidige undersøgelser. 
Der er ønske om flere aktiviteter i frikvarterer, de små ønsker legepatruljer. 
Der er ønske om genstart af samlæsning mellem 3. og 8. klasse. 
Indskolingen oplever, at lærerne er gode til at hjælpe, hvis nogen føler sig 
udenfor. 
Flere elever har svaret, at det er nemt få hovedpine. Der er ønske om, at det 

bliver mere acceptabelt at tage en bid mad eller vand i løbet af timerne. 
Nogle elever har følt sig udstillede, hvis de ikke har forstået en opgave. 
Utilfredshed med uforberedte vikarlærere, som fx blot sætter en film på. 
Ønske om flere lejrture eller blot ture. Fx afslutning af projekter med 
museumsbesøg.  
5.-6. kl. synes der er for lidt musik og billedkunst. 1 time om ugen er for lidt.  

Mobning: Ikke mange elever føler sig mobbet, men en del føler sig ensomme eller 

udenfor.  
A-dage (Anderledes-dage). Samling af elever på tværs af klassetrin i kommunen. 
Bedre printer-adgang for elever i udskolingen. 
 
4. 
SKB input: 

Læsedage med læsning mellem større og mindre klasser bør genindføres. 
Besøg i børnehave fra mindre klasse mhp. læsning bør genindføres. 
Fokuspunkterne fra ledelsesside ser fornuftige ud, er der enighed om i SKB.  
 
 

5 Skærmprincip (Peter), Bilag eftersendes  

(Se referat fra 29. november) 
 
Ved arbejdsgruppen 

Ref Gennemgang af revideret udgave, der tilføjes nye rettelser. 
Rundsendes til ny gennemlæsning. 

Vigtigt, at politikken er praktisk gennemførlig. 
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6 Opfølgning fra mødet vedr. ”Børnefællesskaber i Tisvilde” på kommunen 19/12 
(Lise, Christina, Lars) 

 
Drøftelse af vision for ”børnefællesskaber” i Tisvilde med afsæt i notat fra 
’arbejdsdøgnet’ og notat fra Morten Nikolajsen. Hvilke input skal der viderebringes 
til mødet den 23. januar 2023, hvor der afholdes møde om fremtidens 
børnefællesskaber i Tisvilde 
 
Bilag: Notat fra arbejdsdøgnet 

Ref Vi har endnu ikke modtaget notat fra Morten Nikolajsen. 
 
Drøftelse af vision. Status på sammenlægningsplaner.  
Status på ‘Børnefællesskaber i Tisvilde’-visionen. 

 
 

7 Orientering om forventet regnskab 2022 og Budget 2023 for Sankt Helene Skole 
 
Datoer i den forbindelse er: 
 
13.01.2023 Sidste dag for bogføring  

20.01.2023 Endelige regnskabsrapporter gøre tilgængelige  
26.01.2023 Overførselsbilag skal være færdigt til politisk behandling 
 
Endeligt regnskab 2022 og budget 2023 fremlægges på først kommende 
skolebestyrelsesmøde. 
 
Ved ledelsen 

 

 

Ref Orientering iht. ovenstående. 

8 Opfølgning på trivselsundersøgelse. 
(Se referat fra 29. november) 

 
Ved ledelsen 

Ref Der arbejdes mod handleplan, der skal blive til en APV. 

9 Status fra 3 arbejdsgrupper nedsat under arbejdsdøgnet, Hvad er opgaven indtil 
sommer, hvordan løser vi den? Hvem? Hvornår? (Andreas skriver noget sammen 
som kunne være oplæg til vision) 

 
1. Kommunikation – internt og eksternt (Lisbet, Lise og Rasmus) 

 

2. Lokale børnefællesskaber (Lise, Christina, Lars) 
 

3. Organisering af skole (inkl. politisk fokus og økonomi) (Andreas, Rikke 
og Lars)  

 
Ref Udskudt. 

10 Eventuelt 

Ref Der er adspurgt om økonomisk dækning af lejrtur i 6.A. 

Det besluttes, at det ikke vil kunne bevilges, da det i så fald vil skulle 

være gældende for andre klasser lige så.  
 
 
 
 

 
 


